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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 1 din 25.01.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 25 ianuarie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat,  

document care a fost pus la dispoziția consilierilor și prin mijloace electronice, după care, ulterior,  

va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ANTON GABRIEL dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 25/19.01.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

25.01.2021, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

  

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 18.12.2020. 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2021. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea situaţiilor deosebite pentru acordarea 

unor ajutoare de urgenţă pentru anul 2021. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de 

interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, 

din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pe anul 2021. 

4. Proiect de hotarare privind stabilirea normativelor proprii de cheltuieli pentru 

Consiliul local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria comunei 

Rebricea, pentru anul 2021. 

5. Proiect de hotarare privind modificarea componentei Consiliului comunitar 

consultativ constituit la nivelul UAT Rebricea, Judetul Vaslui. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea devizului general actualizat al 

obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSTRUCȚIE 

CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 
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7. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru perioada 

februarie 2021 – aprilie 2021. 

8. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a comunei Rebricea, pe 

anul 2020. 

9.  Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2020. 

10.  Raport de activitate a consilierilor locali, pe anul 2020. 

11. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2020. 

12. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul 2020, semestrul al II-lea 

 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune 

suplimentarea ordinei de zi cu Proiectul de hotărâre privind modificarea si 

completarea Hotărârii Consiliului Local Rebricea cu nr.13/09.04.2020 privind 

indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul 2021. 
 

 

Se voteaza și se aproba în unanimitate suplimentarea ordinii de zi. 

 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de muncă și protecție 

socială, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și turism la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

 

 

Domnul consilier Anton Gabriel propune pentru asistenții sociali din compartimentul de 

asistență socială să facă verificări a îndeplinirii obligațiilor de către asistenții personali, a 

respectării programului de lucru dar mai ales a prezenței lor la beneficiari. 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a VII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2021, în forma prezentată de 

inițiator. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

2.  Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni,  

pentru anul scolar 2020 – 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de muncă și protecție 

socială, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și turism la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

3.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau 

de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, 

din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pe anul 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de muncă și protecție 

socială, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și turism la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul Anton are o neclaritate în sensul că există beneficiari ai Legii 416 care nu fac 

nici o activitate dar care beneficiază de ajutor social. Sunt discuții între ei care este/ va fi șef de 

echipă. 

Domnul viceprimar spune că sunt aleși ca șefi de echipă de dumnealui, pentru că trebuie 

să fie cineva care să se ocupe, el neputând fi în toate locurile,. 

Domnul primar spune ca se vor face verificări de către Guvern a beneficiarilor Legii 416 

și se vor lua măsuri contra primarilor care nu pun beneficiarii legii 416 la muncă. Nu se va 

rezolva cu problema ajutorului social până nu se schimbă legea 416. Măcar în perioada când 

este de muncă să se ducă să muncească. De asistență socială beneficiază toată Europa. 

Domnul Nicu Doru spune ca ar trebui să se mergă la AJOFM  împreuna cu beneficiarii 

ajutorului social și ei să refuze acolo, în fața consilierilor. 

Domnul primar spune că în primăvara anului trebut am vrut să angajăm la Școala 

Draxeni, au refuzat și au ieșit din program dar apoi au depus cerere și au intrat inapoi. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

4.  Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor 

proprii de cheltuieli pentru Consiliul local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea, pentru anul 2021. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

În legătură cu acest aspect domnul Robac și domnul Scântee au o propunere, discutată în 

comisia de specialitate, ca ar fi idel să se achizitioneze sau închirieze un tanc de motorină pentru 

a ieși cu cheltuieli mai mici. Trebuie să respecte condițiile de mediu. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

5.  Se trece la cel de-al cincilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea componentei 

Consiliului comunitar consultativ constituit la nivelul UAT Rebricea, Judetul Vaslui. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități social-

culturale, culte, învățământ, sănătate și familie, protecție copii, tineret și sport la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul primar vine cu informații suplimentare și spune ca numărul 13, a membrilor 

Consiliului nu este nr. maxim , se mai pot adăuga, dar să fie impar. 

Dumnealui propune pe doamna Cojocea Dumitrița iar domnul Morariu propune pe 

domnul Nicu Doru. 

Se supune la vot și se aprobă adaugarea domnului Nicu Doru si doamnei Cojocea, ca 

membri al Consiliului Comunitar. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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6.  Se trece la cel de-al șaselea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului 

general actualizat al obiectivului de investiţii ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSTRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități economico-

financiare, agricultură, juridică și de disciplină la proiectul de hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul Morariu Ionel spune că s-a săturat de acest proiect. Până în spetembrie este 

gata?  

Domnul primar spune că daca se asigură banii, în ritmul actual, da, va fi gata până în 

septembrie. Data de 15 august ar fi termen de finalizare. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

7.  Se trece la cel de-al șaptelea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă,  pentru perioada februarie 2021 – aprilie 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

8.  Se trece la punctul suplimentat pe ordinea de zi și ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind modificarea si completarea Hotărârii 

Consiliului Local Rebricea cu nr.13/09.04.2020 privind indexarea impozitelor si taxelor locale 

pentru anul 2021. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul Anton spune că sunt mulți cetățeni care nu înteleg calculul la impozit și este 

nevoie de mai multe explicații, mai clare și precise. Totodată oamenii se plâng că stau afară și 

este foarte frig. 

Domnul Anton propune facilități fiscale pentru investitori iar domnul Nicu Doru spune 

ca daca ar fi ca un investitor care să creeze 50 de locuri de muncă, s-ar impune o scădere de la 

impozit, dar să fie o investiție. 
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➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

9. Se dau citire la rapoartele de activitate de către primar, viceprimar iar domnul Morariu îi 

felicită pe ambii având în vedere că a auzit discuții la oameni ce traversează comuna și o laudă, ca e 

frumoaă și îngrijită. 

 

10. Interpelări și răspunsuri. 

Domnul Dorin aduce în discuție faptul că circulă mașini suspecte, se aud focuri de armă în zona 

dumnealui. 

Domnul Diaconu Cristian Ionut –sef Post Poliţie Rebricea, invitat la ședință, spune ca s-ar impune 

înființarea unui post de poliție locală, și montarea unor camere de filmat deoarece ei sunt doar 

doi oameni și nu pot fi în mai multe puncte. Ei colaborează cu forma de pază dar aceștia doar 

patrulează nu pot da sancțiuni. 

Infracționalitatea este în scădere față de anul trecut dar au crescut furturile de animale, din 

cauza nesupravegherii. 

 

 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 18.12.2020:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

               Se încheie ședința consiliului local din data de 25.01.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier ANTON GABRIEL    Jrs. Adina Maftei 


